
 
del poble i a la web de l’Ajuntament, on apareixen exposats els diferents menús 
que podem gaudir durant estos dies.

També he d’informar que el passat dijous dia 24 de novembre el Patronat 
Provincial de Turisme ens va convocar a una reunió,  que va ser presidida pel 
vicepresident segon i diputat de turisme Andrés Martinez i el diputat de turisme 
d’interior José Pons, en les dependències de la Diputació de Castelló, i a la 
que assistírem Ilse, la ADL de l’Ajuntament i jo. Ens reunírem diversos pobles 
de l’interior de la nostra província i l’objectiu era que cada municipi aportarà al 
Patronat suggeriments i estratègies per a la promoció de Castelló com a destí 
turístic i que estes s’incorporen al Pla de Màrqueting Turístic 2012.

Cadascú dels pobles presents aportàrem les nostres inquietuds i necessitats 
i donàrem a conèixer de manera breu el que tenim i volem potenciar i es va 
destacar la rellevància del turisme per al desenvolupament econòmic dels 
municipis. I també es va ressaltar la importància de que es convenient que els 
municipis es promocionen units, per a que la presència de l’oferta turística de 
la província en els mercats tinga més rellevància.

El Sr. Alcalde cedeix la paraula al regidor d’Agricultura, Sr. Ciurana Nos, el qual 
llig el següent informe:

Des de la regidoria d’agricultura  i ramaderia voldria comentar algunes cosetes 
que s’han anat fent des de començament de legislatura així com d’altres 
iniciades en la legislatura anterior, com es el cas dels POIS de 2011. 

POIS Disseminats 2011

Pel que fa a les subvencions dels  Pois de Disseminats de 2011,  recordar que 
les obres que es van sol·licitar  a diputació consistien en l’asfaltat dels accessos 
de diversos masos. En concret són els accessos als masos de Socorro (En 
Ramona), Trullet, Ganxo (Mas D’abad), Ranet, Catinenca i Hostalet (terres 
Blancs). L’adjudicació d’estes  obres (Resolució d’alcaldia de 09-09-2011), 
prèvia licitació o concurs públic, ha estat per l’empresa RENOS S,L per un import 
total de 71.126,19 € + IVA (3 x (23.708,73 + 4.624,57 d’ IVA). El començament 
de les obres està previst per la primera quinzena de  Desembre.

Pel que fa als POIS de Disseminats per l’any 2012 comunicar-vos que 
lamentablement la diputació no ha inclòs estes subvencions dins les bases de 
la convocatòria dels POIS de  2012. (BOP de 12 de novembre de 2011  Bases 
per la Convocatòria del pla provincial de cooperació a les obres i serveis de 
competència municipal per l’any 2012). I això que vol dir: doncs que fins a nova 
ordre,  de moment per l’any que ve mos quedaríem sense les 3 subvencions 
que mos venien concedint per fer obres de millora a masos o asfaltat de camins 
rurals. Esperem que des de diputació reflexionen i traguen algun tipus d’ajuda 
de cara al 2012 per tal de suplir estes subvencions, tan necessàries per un 
terme com el nostre que conta en una part molt important de la seua població 
vivint en nuclis rurals.

Camins de terra

D’un altre tema del que vos volia informar es sobre la millora dels camins de 
terra que s’ha portat a terme durant el passat més d’octubre. Dir-vos que s’han 
arreglat un total de 6,5 Km, corresponents als camins del Mas Vell, collet d’Emilià 
fins Pou de Cania, Mas dels Arcs i Corral del Vale, tots ells de gran transit per 
part d’agricultors, grangers, caçadors,... i que ja estaven molt deteriorats.  Per 
tal fi es va contractar de manera temporal 1 operari per portar la mixta municipal, 
i s’ha alquilat un rulo durant 2 dies per compactar els camins, aconseguint per 
una banda un millor acabat i per altra que la millora siga més duradora. 

Comentar-vos també que durant esta setmana els peons municipals s’estan 
dedicant a arreglar aquells camins tallats per l’aigua caiguda durant les ultimes 
pluges. Esperem tot torne a la normalitat lo més prompte possible.

Seguint en la millora municipal dels camins de terra, informar-vos que per a 
este proper més de desembre començarem les tasques de millora dels camins 
de les Sorts i de les Roques, atenent a les múltiples demandes fetes pels veïns 
d’estos camins i que es queixen del seu estat. 

Voldria recordar també que, poc a poc i dins de les possibilitats municipals, 
anirem arreglant tots aquells camins  d’interès comunitari  que es troben en 
mal estat, valorant de manera positiva aquelles propostes que conten amb la 
participació ciutadana dels veïns.

Diputació

Informar-vos també que el passat més de setembre es va sol·licitar per escrit 
a Diputació els serveis del Parc de Maquinaria per desbrossar el camí de 
Torreblanca i la millora dels camins de terra de la partida de baix, com el del 
mas d’Engodes i el  camí del Mas de Carreró. 

Dir-vos també que el passat 19 d’octubre l’alcalde i un servidor vam tindre una 
reunió amb el diputat provincial d’agricultura  José Domigo Giner, per intentar 
solucionar d’alguna manera la zonificació que tenim imposada des de final 
dels 90 per aplicar les subvencions dels POIS de disseminats, i que per motiu 
d’estadístiques de població ens fan impossible poder aplicar estes subvencions 
fora de les zones de la partida de dalt i plans. També ens hem ficat en contacte 
amb el secretari territorial de l’INE (Institutut Nacional d’Estadística), per que 
ens informe dels tràmits necessaris per poder redefinir, si es possible, aquestes 
zones i que la totalitat del nostre terme i dels nostres veïns puguen gaudir per 
igual d’estes  ajudes.

Comissió Participativa

Per finalitzar al meua intervenció recordar-vos que s’han reactivat les reunions 
de la Comissió participativa d’agricultura i ramaderia, i que al igual que la resta 
de veïns del poble esteu convidats a formar-ne part.

El Sr. Alcalde cedeix la paraula a la regidora de Benestar Social i Cultura. Sra. 
Montull Rodrigo, la qual llig els següents informes:

INFORME CENTRE DE DIA

El passat divendres 18 de novembre ens reunírem l’Ajuntament i representants 
de l’empresa BBS,  per tal de parlar, una vegada més, de la delicada situació en 
que ens trobem, degut al no pagament per part de la Conselleria de Benestar 
Social.  

La subvenció es va aprovar en el mes de juliol per a 20 usuaris i per un 
import de 122.720€. A data de la Resolució s’hauria d’haver cobrat el 60% 
del total. I a data d’avui, 30 de novembre encara no hem rebut ni un cèntim. 
Per tant, l’empresa BBS només ha cobrat durant el 2011, 24.730 euros que ha 
avançat l’Ajuntament , import corresponent a tres factures. Estem en el mes de 
novembre, la qual cosa vol dir que la empresa que gestiona el Centre de dia 
ha assumit el pagament de les nòmines de 6 mesos i l’Ajuntament ha assumit 
el cost de 3 mesos. El mes d’octubre no s’ha pogut ja pagar. I si la situació no 
canvia, tampoc es podran pagar novembre i desembre. 

El dimarts 22 , l’Ajuntament i la directora del Centre en representació de 
l’empresa, ens reunírem amb els treballadors. L’objectiu de la  reunió va ser 
comunicar als empleats del Centre, els motius pels quals no se’ls poden pagar 
les nòmines, de sobra coneguts per ells. 

Però  a més, també volíem deixar ben clar, que no és intenció de l’Ajuntament 
ni de la empresa BBS, arribar al tancament del Centre. No és la nostra intenció 
, en primer lloc, perquè ens va costar moltíssim poder posar en marxa este 
recurs. Va ser molt costós i molt dur. I l’Ajuntament ha invertit molts diners en 
la posada en marxa, manteniment i equipament del Centre. En segon lloc, el 
tancament suposaria un gran trastorn  per als usuaris que en l’actualitat són 

NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS 8


